
Bestyrelsesmøde d. 30.06.2022 

Til stede: Dan, Kristian, Jesper, Susanne & Nadja 

 

Referat:  

1) Manglende kontingent og evt. fremadrettet vedtægtsændring for indkrævning af kontingent 

(måske er et nemmere alternativ at holde generalforsamling tidligere på året fx i slut januar). 

Opdatering fra Kristian (og Nadja).  

Kontingentet blev betalt. Bestyrelsen er fremadrettet opmærksom på at kontingentet skal indkræves 

i 1. kvartal.  

 

2) De grønne områder - afklaring med kommunen om vilde områder (græs) og græs/grønt der skal 

holdes vedlige. Opdatering fra Jesper ift. sti/vand/vildtbed. 

Det er kun området ved det vilde bed og ude foran KV 41 der er vildt med vilje. Resten ønsker vi 

bliver slået/holdt. Jesper holder styr balancen i vildtbedet. Kommunikationen med kommunen er 

træg.  

 

3) Hjemmesiden - Opdatering fra Dan på processen herunder forslag fra KV31 til ny web-host. 

Oplysning om mulighed for fiber hos Bornfiber.  

Vi arbejder videre på en løsning. Vi forsøger at finde en hjemmeside-ansvarlig i efteråret.  

 

4) Lys på sti 

Vi afventer svar fra kommunen.  

 

5) Skilte 

Susanne har målt skilte og arbejder videre med et konkret tilbud.  

 

 

6) Løgmaskine 

Det er muligt at låne en maskine. Vi skal undersøge antal kvadratmeter/opmålinger.  

 

7) Evt. 

Boldbanen - fungerer den? Flere hundeposer ved boldbanen og ved legepladsen (så hundehømhøm 

ikke ligger på områder for legende børn) og evt udjævning af ujævnheder på boldbanen. 

 

Næste møde planlægges til d. 4. oktober 2022 kl 20 hos KV 41  

 


